

《七年级上册英语完形填空专项训练14（含答案解析）》

My name is Peter and I am a 12-year-old boy. This year, I have a new friend. _1_ name is Tom. He _2_ Guangdong Province. But now he _3_ in Beijing with his parents. Tom is a lovely boy with black glasses. He is 13 years old, so he is one year _4_ than me. We often go to school together. We are in the _5_ class. He likes _6_ very much. He has a very large ball collection in his bedroom. There are four tennis balls and 10 basketballs. He _7_ a lot of books about sports, too. He likes all his books and balls, _8_ he doesn't play sports. He often watches ball games and sports shows on TV. And I often go to Tom's _9_ and watch the ball games together. Now, we are watching an exciting football match _10_. We have a good time!

1. A. His B. Her C. Their D. Your

2. A. Learns from B. hears from C. comes from D. keeps from

3. A. has B. knows C. lives D. meets

4. A. older B. younger C. smaller D. taller

5. A. same B. different

C. difficult D. interesting

6. A. books B. friends C. sports D. pictures

7. A. plays B. does C. looks D. has

8. A. so B. but C. because D. or

9. A. store B. house C. cinema D. school

10. A. quickly B. loudly C. quietly D. happily

答案解析：

1. A. His - 这里指的是Tom的名字，所以使用形容词性物主代词“His”。

2. C. comes from - 这个短语的意思是“来自”，符合句意，Tom来自广东。

3. C. lives - 根据上下文，Tom现在和父母一起住在北京，所以使用“lives”。

4. A. older - 句子比较Tom和Peter的年龄，Tom比Peter大一岁，所以是“older”。
5. A. same - 根据上下文，他们是在同一个班级，所以使用“same”。
6. C. sports - 后文提到Tom有一个很大的球收藏，说明他非常喜欢运动。
7. D. has - 这里指的是Tom有很多关于运动的书籍，所以使用“has”。
8. B. but - 这个转折词用来表示虽然Tom喜欢所有的书和球，但他不参加体育运动。
9. B. house - 根据上下文，Peter经常去Tom的家看球赛，所以使用“house”。
10. D. happily -
他们正在观看一场激动人心的足球比赛，并且过得很愉快，所以使用“happily”。

